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Ondenverp Erfenis en afspraken Philips

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuillehouder

Schriftelijke vraag

Eind 2015 sluit Philips Roosendaal haar deuren. De herontwikkeling van het terrein vormt

een grote uitdaging. SP en GroenLinks willen graag zeker weten dat er behalve de erfenis

aan gebouwen niet ook een erfenis aan vervuilde grond en/of grondwater achterblijft.

Daarom hebben wij de volgende vragen:

1. Zijn er in het verleden onderzoeken gedaan naar vervuiling van grond en grondwater
op het Philips terrein en in de directe omgeving? Zo nee, komen die ondezoeken er
nog voordat Philips uit Roosendaal vertrekt? Zoja, wat waren de bevindingen? En
wat is er naar aanleiding van de eventuele bevindingen gedaan?

2. Welke afspraken zijn er met Philips gemaakt over saneringen, als die nu of in de
toekomst nodig blijken?

Namens de fractie SP Ada Oudhof

Namens de fractie Groenlinks Klaartje Koenraad



Wij beantwoorden de vragen ats votgt:

1. Ja. Op het terrein van Philips zijn verschillende gevallen van ernstige bodemverontreiniging
aanwezig. Van verontreiniging met verschillende metalen tot vluchtige gechloreerde
koolwaterstoffen (oplosmiddelen).
Philips is bezig met een saneringsplan, in overleg met het bevoegd gezag Wet
bodembescherming, de Omgevingsdienst Midden- en West-Brabant (gemandateerd door de
provincie).

2. Dit zal moeten blijken uit het in wording zijnde saneringsplan. Zie antwoord op vraag I

Hoogachtend,

Wethouder

A.B. Theunis


